

معلم
أكثر الشروط الفنية لتأمين قطع تبديل موانع اندفاع حلقيّة Shaffer قياس 7 1/16" x 5000 PSI

(SPHERICAL BOP – BOLTED COVER MODELS)

ITEM	DESCRIPTION	P/N	QTY	UNIT
1	Sealing Element (Natural) Red	150848	2	PCS
2	Seal-Piston I.D. - UPPER	031105	2	PCS
3	Seal-Piston I.D. - Lower	031000	2	PCS
4	Seal-Piston O.D	030780	4	PCS
5	Seal-Adapter I.D. – UPPER	031104	2	PCS
6	Seal-Adapter I.D. - Lower	031002	2	PCS
7	Seal-Adapter O.D	030408	2	PCS
8	Seal-Adapter TOP	030405	2	PCS
9	Wear Ring - Piston	150613	4	PCS
10	Wear Ring – Lower Housing	150613	2	PCS

على العارض الالتزام بما يلي :

- 1- أن تكون المواد جديدة و غير مجددة .
- 2- أن تكون المواد مصنعة وفق المواصفة API 16A .
- 3- أن تكون المواد من الصانع الأصلي (SHAFER) أو من الشركات الأخرى التي يفوضها خطياً بتصنيع منتجاته على أنها مطابقة بكافة المواصفات الفنية للمواد المصنعة لديه .
- 4- تحديد بلد المنشأ في العرض الفني .
- 5- تقديم نشرات فنية من الشركة الصانعة توضح مواصفات المواد الموردة مع العرض الفني .
- 6- في حال تقديم قطعة برقم معادل : أن تؤدي العمل المطلوب و تركيب مكانها دون أي تعديل وعلى مسؤولية المورد لأي مخالفة قد تظهر خلال عملية التركيب ويلزم بتبديلها حكماً على نفقته ولا تتحمل الشركة السوربة للنقط أي قيمة مادية لقاء ذلك .
- 7- أن لا يكون مضي أكثر من عام على تاريخ تصنيع المواد عند التوريد ، وتقديم ما يثبت .

(SPHERICAL BOP – BOLTED COVER MODELS)

قياس 21 1/4" x 2000 Psi

ITEM	DESCRIPTION	P/N	QTY	UNIT
1	Sealing Element (Natural) Red	150800	4	PCS
2	Seal-Piston I.D. - UPPER	031108	4	PCS
3	Seal-Piston I.D. - Lower	030761	4	PCS
4	Seal-Piston O.D	030767	8	PCS
5	Seal-Adapter I.D. – UPPER	031107	4	PCS
6	Seal-Adapter I.D. - Lower	031018	4	PCS
7	Seal-Adapter O.D	031019	4	PCS
8	Seal-Adapter TOP	031027	4	PCS
9	Wear Ring - Piston	150613	8	PCS
10	Wear Ring – Lower Housing	150613	4	PCS

على المعارض الالتزام بما يلي :

- ١- أن تكون المواد جديدة و غير مجددة .
- ٢- أن تكون المواد مصنعة وفق المواصفة API-16A .
- ٣- أن تكون المواد من الصانع الأصلي (SHAFER) أو من الشركات الأخرى التي يفوضها خطياً بتصنيع منتجاته على أنها مطابقة بكافة المواصفات الفنية للمواد المصنعة لديه .
- ٤- تحديد بلد المنشأ في العرض الفني .
- ٥- تقديم نشرات فنية من الشركة الصانعة توضح مواصفات المواد الموردة مع العرض الفني .
- ٦- في حال تقديم قطعة برقم معادل : أن تؤدي العمل المطلوب و تركيب مكانها دون أي تعديل وعلى مسؤولية المورد لأي مخالفة قد تظهر خلال عملية التركيب ويلزم بتبديلها حكماً على نفقته ولا تتحمل الشركة السورية للنفط أي قيمة مادية لقاء ذلك .
- ٧- أن لا يكون مضي أكثر من عام على تاريخ تصنيع المواد عند التوريد ، وتقديم ما يثبت .

**Tender Book For Supplying Replacement parts
for SPHERICAL BOP Type Of SHAFFER (BOLTED COVER MODELS)**

Size : 7 1/16" x 5000 Psi

ITEM	DESCRIPTION	P/N	QTY	UNIT
1	Sealing Element (Natural) Red	150848	2	PCS
2	Seal-Piston I.D. - UPPER	031105	2	PCS
3	Seal-Piston I.D. - Lower	031000	2	PCS
4	Seal-Piston O.D	030780	4	PCS
5	Seal-Adapter I.D. – UPPER	031104	2	PCS
6	Seal-Adapter I.D. - Lower	031002	2	PCS
7	Seal-Adapter O.D	030408	2	PCS
8	Seal-Adapter TOP	030405	2	PCS
9	Wear Ring - Piston	150613	4	PCS
10	Wear Ring – Lower Housing	150613	2	PCS

The bidder must adhere to the following :

- 1- The materials are new and not renewed .
- 2- The materials must Be manufactured according API-16A Specification.
- 3- The materials must be from the original manufacturer **OR** from other companies authorized by the manufacturer to manufacture his products provided that they conform to all technical specifications the materials manufactured by him .
- 4- Specify the country of origin in the technical offer.
- 5- Provide technical bulletins from the manufacturer explaining the specifications of materials supplied with the technical offer
- 6- If piece is presented with an equivalent technical number , it must perform the required work and installed in its place without any modification and the supplier is responsible for any violation that appears during the installation process . He is obligated to replace it by law at his expense, and the Syrian Petroleum Company does not bear any financial value in exchange for that.
- 7- It must not be more than one year since the date of manufacture of the materials upon supply , and proof of this must be provided .

**Tender Book For Supplying Replacement parts
for SPHERICAL BOP Type Of SHAFFER (BOLTED COVER MODELS) Size of
21 1/4" x 2000 Psi**

ITEM	DESCRIPTION	P/N	QTY	UNIT
1	Sealing Element (Natural) Red	150800	4	PCS
2	Seal-Piston I.D. - UPPER	031108	4	PCS
3	Seal-Piston I.D. - Lower	030761	4	PCS
4	Seal-Piston O.D	030767	8	PCS
5	Seal-Adapter I.D. - UPPER	031107	4	PCS
6	Seal-Adapter I.D. - Lower	031018	4	PCS
7	Seal-Adapter O.D	031019	4	PCS
8	Seal-Adapter TOP	031027	4	PCS
9	Wear Ring - Piston	150613	8	PCS
10	Wear Ring - Lower Housing	150613	4	PCS

The bidder must adhere to the following :

- 1- The materials are new and not renewed .
- 2- The materials must Be manufactured according API-16A Specification.
- 3- The materials must be from the original manufacturer **OR** from other companies authorized by the manufacturer to manufacture his products provided that they conform to all technical specifications the materials manufactured by him .
- 4- Specify the country of origin in the technical offer.
- 5- Provide technical bulletins from the manufacturer explaining the specifications of materials supplied with the technical offer
- 6- If piece is presented with an equivalent technical number , it must perform the required work and installed in its place without any modification and the supplier is responsible for any violation that appears during the installation process . He is obligated to replace it by law at his expense, and the Syrian Petroleum Company does not bear any financial value in exchange for that.
- 7- It must not be more than one year since the date of manufacture of the materials upon supply , and proof of this must be provided .